
  

 

 

PROTOKOLL 

 

   fört vid FMK Jämtland-Härjedalens 

årsmöte  på Travrestaurangen  

2024-03-21 

  

   Närvarande: 23medlemmar 

                                                                                              8 respektive 

 

 

§   1 Ordförande Sven-Gunnar Olsson hälsade medlemmar med respektive       Öppnande                                                              

välkomna till det 66:te årsmötet för FMK men det 12:te årsmötet  

för FMK Jämtland-Härjedalen. Årsmötet förklarades öppnat.  

 

 

§   2 Till ordförande för årsmötet valdes Sven-Gunnar Olsson och som         Ordförande,  

 sekreterare Ulla Bergström.           sekreterare        

                          

                                                                                                                                                 

§   3 Mötet förklarades i behörig ordning utlyst. Kallelse har skett under        Utlysning 

 föreningsnytt i ÖP och LT den 21 februari, via mail, på hemsidan och  

facebook samma dag.  

  

 

§   4 Föreslagen dagordning godkändes och fastställdes.         Dagordning 

   

 

§   5 Att jämte ordförande justera årsmötesprotokollet valdes Jan Adsten        Justeringsmän 

 och Roland Forsgren. 

 

§   6 Ordförande föredrog verksamhetsberättelsen. Föreningen har        Verksamhets- 

 under året bestått av 403 medlemmar. En minskning med 29        berättelse  

  medlemmar jämfört med 2022. 12 nya medlemmar har värvats.  

 

 Hur ska vi få FMK att växa och vad är föreningens inriktning är en   

frågan som styrelsen arbetar med.   

 

Den traditionella halkövningen genomfördes den 29 januari på Jämt- 

halka och Östersunds Motorstadion. Ett uppskattat arrangemang i   

samverkan med FAK, MHF, Motormännen, Länsförsäkringar och ICA  

Maxi.  

 

ÖP och LT var på plats och dagen efter kunde vi läsa trevliga reportage  

från de som deltagit i övningen. 

 

Det 11:de årsmötet genomfördes den 23 mars på Travrestaurangen. 39  

medlemmar hade hörsammat kallelsen. David Hedin från Räddnings- 

tjänsten berättade om hur Trygghetens Hus är uppbyggd.  

 

Vi deltog i Expo Norr 2023-06-02—04 i kyla och blåst. Det är svårt att 

få bemanning till arrangemang som vi genomför, men de tappra som ställde  

upp lyckades värva 10 nya medlemmar.  

 

Erbjudandet att skifta däck för en billig summa nyttjades av 100 med- 



  

 

lemmar under våren och på hösten var det 108 däckbyten.    

   

Verksamhetsberättelsen godkändes och kommer att läggas ut på hemsida. 

   

 

§   7 Ordförande föredrog föregående års Resultat- och Balansrapport. Släp-     Årsredo-   

 vagnarna har varit kostsamma. Kostnaderna är större än intäkterna.  visning                                 

Årets resultat slutade på minus 44 409 kronor. Årsmötet godkände års- 

redovisningen 

 

§   8 Revisionsberättelsen föredrogs av ordförande. Årsmötet godkände             Revisions- 

 revisionen.               berättelse 

 

§   9 Årsredovisningen fastställdes och godkändes.           Fastställande 

               av årsredo- 

               visningen 

  

§ 10 Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för den tid revisionen omfattade.             Ansvarsfrihet 

  

 

§ 11 Inga motioner eller propositioner hade anmälts.  

 

 

§ 12 Ordförande redogjorde för utarbetad verksamhetsplan för 2024.                 Verksamhets- 

                 plan 

 Rekrytering av nya medlemmar hela året  

 Hjulbyte höst och vår  se hemsidan 

 Expo Norr   2024-05-24--26  

 Halkkörning för allmänheten 2025-01-26 

  

 För att genomföra Expo Norr så behövs det medhjälpare och frågan  

ställdes till årsmötesdeltagarna. Ingen var intresserad så mötet beslutade 

att stryka det ur verksamhetsplanen. 

 

 Övriga aktiviteter/studiebesök. Se hemsidan www.fmkjh.se och  

facebook FMKJH. 

 

Han uppmanade medlemmarna att på hemsidan skriva in önskemål om  

arrangemang som kan genomföras.   

 

Nästa årsmöte sker i februari/mars månad 2025 och styrelsen fick fullt  

förtroende att ordna formerna för mötet. 

 

Styrelsen fick i uppdrag att arbeta efter den nya planen.  

  

      

§ 13 Budgetförslaget för 2024 godkändes och det beslöts att medlemsavgiften         Fastställande 

 ska vara 200 kr för vuxen och 100 kr för ungdom t o m 25 års ålder.               av budget och   

         årsavgift 

    

 

§ 14               Roland Johansson föredrog valberedningens förslag och val förrättades           Val                                                                                                                  

                      enligt nedan.              

   

 Ordförande  Sven-Gunnar Olsson      1 år    Omval 

http://www.fmkjh.se/


  

 

 

 Ledamot  Annika Engvall      2 år    Omval       

 Ledamot  Ulf Bäckman       2 år    Omval  

 Ledamot    Vakant 
 

 Valda t o m 2024 

 Ledamot  Margareta Engnér    

 Revisor  Lars T Karlsson 

 Revisor suppleant Roger Sahlén         

  

 Revisor  Christer Borgsten      1 år     Omval 

 Revisorsuppleant Vakant 

   

Valnämnd, sammank  Vakant            

 Valnämnd    Vakant 

 

Valnämnden meddelade att de har inte kunnat rekrytera den ledamot som  

saknas i styrelsen och både han och Tord Bernhardsson lämnar sina platser  

i valnämnden.  

 

Ordförande ställde frågan till årsmötesdeltagarna om någon hade möjlighet  

att ställa upp men tyvärr var det ingen som var intresserad. 

Mötet beslutade att den kommande styrelsen får försöka lösa problemet. 

            

 Styrelsen utser representanter till utbildningskommittén.   

 

 

 § 15 Ordförande tackade för det fortsatta förtroendet och förklarade                      Avslutning 

 därefter årsmötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

------------------------------------------- 

Ulla Bergström 

Sekreterare 

 

 

 

-----------------------------------          ------------------------------------       ---------------------------------- 

Sven-Gunnar Olsson                    Jan Adsten                   Roland Forsgren                                            

Ordförande                                   Justeringsman                               Justeringsman 

 

 

 

 

 

 

 

Därefter skedde avtackning av Ulla Bergström, Kent Jönsson, Eva Persson och Roland Johansson  

som fick ta emot ett presentkort från ordförande.  

Ulla har varit föreningen sekreterare och allt i allo i 36 år. Kent som ledamot och vice ordförande,  



  

 

Eva har suttit i utbildningskommittén och Roland som valberedare. 

Göran Westman ledamot och Tord Bernhardsson sammankallande i valberedningen har även lämnat 

styrelseuppdragen och avtackades fast de inte var närvarande.   

 

De som blev avtackade tog emot varma applåder från mötesdeltagarna.  

 

Innan det var dags att inta kvällens buffé förrättades det traditionella närvarolotteriet 

med priser från våra rabattfirmor. 

 

Passa på att nyttja avdelningens rabattfirmor som finns i foldern och på hemsidan. Ju mer vi  

handlar ju bättre rabatter. 

 

                                          

                 Ett stort tack till rabattfirmor med flera för deras insatser. 

 

                                                 Menyn bestod av:   

          

                                       Varmrökt lax, potatis och romsås 

                          Fläskfilé med potatisgratäng och bearnaisesås 

                                                          Sallad 

                                          Kaffe och morotskaka 

 

 
Ordförande hälsade kvällens föredragshållare välkommen till stadsarkitekt Maria Boberg. 

Hon berätta om vad som är på gång i Östersund nu och i framtiden när det gäller byggnationer  

och nya områden. 

  

Gå gärna in på hemsidan och läs artikeln som Bosse Thorhuus har skrivit. 

 

   


